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PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 06 iunie 2023, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 15 membri, 2 reprezentanți ai satelor 
aparţinătoare municipiului Sfântu Gheorghe, Baloga Csilla - sat Chilieni, Miklos András - sat 
Coșeni, lipsind: Comăneci Liviu-Vasile, Csatlos László, Kolcza István, Kondor Ágota, 
Lakatos László, Sipos Dóra-Viola. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 40 lit. c și art. 42 din HCL nr. 95/2020 privind aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului local al Municipiului Sfântu 
Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, respectiv în conformitate cu prevederile 
art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. b din OUG nr. 57/2019 
privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin Dispoziţia emisă 
de primarul municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 681/2023. Ședința se desfășoară prin sistemul 
de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Vargha Fruzsina și Toth-Birtan Csaba 
viceprimarii municipiului Sfântu Gheorghe, Kulcsár Tünde-Ildikó secretarul general al 
municipiului Sfântu Gheorghe. 
 Doamna președinte de ședință KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.r./lb.m.): „Bună 
ziua, sunt Kiss-Bartha Annamária și bine ați venit la ședința extraordinară din 06 iunie 2023. 
În primul rând aș dori să citesc prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent.  
 (lb.m.): „Pe Ordinea de zi se află două puncte. Dorește cineva să facă propuneri în 
legătură cu Ordinea de zi, sau să se înscrie la Diverse?” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „ Sunt Toth-Birtan Csaba și 
doresc să propun un punct la Diverse, care se referă la modificarea contractului încheiat cu 
Sepsi Sic.” 
 Doamna președinte de ședință KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Bine, 
mulțumesc frumos. Atunci să votăm luarea pe Ordidnea de zi a punctului D1.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna președinte de ședință KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Și eu sunt 
de acord.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 



 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA: (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Zsigmond József), 
introducerea pe Ordinea de zi a punctului D1. 
 Doamna președinte de ședință KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Acum să 
votăm Ordinea de zi în întregime.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Scuze, sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi 
în întregime.” 
 Doamna președinte de ședință KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Și eu sunt 
de acord cu Ordinea de zi în întregime.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA: (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Zsigmond József), 
Ordinea de zi în întregime. 
 Doamna președinte de ședință KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Mulțumesc 
frumos. Să votăm modul de vot, respectiv faptul că o să votăm la sfârșit toate punctele.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna președinte de ședință KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Și eu sunt 
de acord.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA: (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Zsigmond József), modul 
de vot. 
 Doamna președinte de ședință KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Mulțumesc. 
Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să vă supun atenției următoarele: potrivit 
art. 228 din OUG 57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua parte la deliberarea şi 
adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în problema supusă dezbaterii. 



Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe înainte de începerea ședinței 
interesul personal pe care-l au în problema respectivă. Sunt astfel de cazuri? Nu. Atunci 
trecem la discutarea Ordinii de zi.” 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind mandatarea județului 
Covasna pentru participarea în numele și pe seama municipiului Sfântu Gheorghe la proiectul 
„Achiziționarea de microbuze electrice pentrul elevi în Județul Covasna” la apelul de proiecte 
Pilonul VI. Politici pentru noua generație, Componenta C15. Educație, finanțat din fondurile 
europene aferente Planului Național de Redresare și Reziliență. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, 
viceprimar.  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Primul punct se referă la o 
mandatare, am mandata Consiliul Județean Covasna împreună cu alte consilii locale din 
județ, ca să participe în numele nostru la un proiect pentru achiziționarea microbuze electrice, 
care ar asigura transportul elevilor. Este vorba de un microbuz de 8+1 locuri. Municipiul 
Sfântu Gheorghe s-ar angaja, ca pe o durată de 4 ani să suporte unele costuri, salariul unui 
șofer, respectiv costurile de reparații și întreținere acestui singur microbuz pentru municipiul 
Sfântu Gheroghe în cazul în care proiectul câștigă și vom primi microbuzul.” 
 Doamna președinte de ședință KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Mulțumesc 
frumos. Comisiile de specialitate I, IV și V au acordat aviz favorabil.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 206/2023. 
 PUNCTUL II de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării şi 
completării Contractului de administrare nr. 52524/2016 încheiat cu societatea SEPSIIPAR 
SRL Sfântu Gheorghe. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „La punctul doi am dori 
modificarea lista bunurilor mobile din contractul încheiat între noi și SEPSIIPAR SRL. Am 
dori să predăm un post transformare, care s-a finalizat acum, iar valoarea de inventar este de 
4.391.047,77 lei.” 
 Doamna președinte de ședință KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Mulțumesc 
frumos. Puntul 2 a fost avizat favorabil de comisiile de specialitate I și V. Punctul D1 va fi 
prezentat de către dl. primar Antal Árpád-András. În cazul lipsei dânsului, pot să-l rog pe 
unul dintre viceprimari să prezinte?” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 207/2023. 
 PUNCTUL D1 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării 
anexei nr. 1 la Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe nr. 321/2022 
privind alocarea unei sume din bugetul local al Municipiului Sfântu Gheorghe pentru 
finanțarea programului sportiv al Asociației Clubul Sportiv Sepsi-SIC „Participarea ACS 
Sepsi Sic în toate competițiile interne și internaționale de baschet, tenis de masă, ciclism, 
lupte și handbal, sezon competițional 2022-2023, juniori și seniori respectiv organizare 
evenimente și competiții sportive” cu modificările ulterioare și aprobarea proiectului actului 
adițional nr. 2 la Contractul de finanțare secvențial nr. 2/116/1/03.01.2023 încheiat între 
Județul Covasna prin Consiliul Județean Covasna, Municipiul Sfântu Gheorghe prin 
Consiliul Local al municipiului Sfântu Gheorghe și Asociația Clubul Sportiv SEPSI-SIC. 
Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Îmi cer scuze s-a întrerupt 
legătura.” 
 Doamna președinte de ședință KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Îl rog 
atunci pe dl. viceprimar să prezinte punctul D1.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Asociația Clubul Sportiv 
Sepsi-SIC a solicitat modificarea contractului încheiat pe o durată de două ani. Sumele rămân 
aceeași, au solicitat numai regruparea sumelor. Au solicitat la secția de handbal regruparea 



economiilor de 50.000 de lei, iar la secția de baschet 65.000 lei. Solicită regruparea în cazul 
secției de handbal 23.000 lei pentru cazare, 15.000 lei pentru masă și 12.000 lei pentru plata 
arbitrii, medici și alte personal. În cazul secției de baschet 25.000 lei pentru plata arbitrii, 
medici și alte personal, respectiv 40.000 lei pentru închiriere săli de sport, săli de conferințe.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 208/2023. 
 Doamna președinte de ședință KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Mulțumesc 
frumos. Comisiile de specialitate I, V și VI au avizat favorabil. Acum să trecem la votarea 
proiectelor de hotărâri 1, 2 și D1.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1, 2 și D1.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele 1, 
2 și D1.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu 
1, 2 și D1.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de hotărâri 1, 
2 și D1.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord ce cele 2 proiecte de 
hotărâri, respectiv și cu proiectul de hotărâre D1.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele 
de hotărâri 1, 2 și D1.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de hotărâri 
1, 2 și D1. Mulțumesc.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, 2 și D1.” 
 Doamna președinte de ședință KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Și eu sunt 
de acord cu proiectele de hotărâri 1, 2 și D1.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, 2 și D1.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele 
de hotărâri 1, 2 și D1.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de hotărâri 
1, 2 și D1.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA: (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, 2 și D1.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Între timp m-am conectat și eu. 
Sunt de acord cu proiectele de hotărâri 1, 2 și D1.” 
 Doamna președinte de ședință KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Mulțumesc 
frumos. Fiecare proiect de hotărâre a fost votat. Mulțumesc frumos. Nemaifiind alte puncte, 
vă doresc o zi bună tuturor.” 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a fost 
adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 29 iunie 2023. 
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